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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:50 Stöd för näringslivsutveckling i glest befolkade kommuner

I små och glest befolkade kommuner kan det vara svårt att prioritera 
näringslivsutveckling. Näringslivet i dessa kommuner har särskilda utmaningar 
som påverkar deras möjligheter att utvecklas. Det kan handla om 
befolkningsminskning, långa avstånd till kunder och leverantörer samt glesa 
servicestrukturer.

Därför gav den socialdemokratiskt ledda regeringen i uppdrag till 
Tillväxtverket att betala ut ett särskilt statsbidrag om 70 miljoner kronor per år 
till kommuner i stödområde A. 

Stödet har gjort att Sveriges 39 minsta kommuner har fått 1,76 miljoner kronor 
vardera per år. Det har varit upp till varje kommun att bestämma vad pengarna 
ska användas till, med det övergripande kravet att de går till 
näringslivsutveckling och satsningar på ett bättre företagsklimat.

Pengarna har haft stor betydelse för små kommuner att kunna utveckla 
näringslivet och stötta företagen. Kommunerna som tagit del av stödet, oavsett 
politiskt styre, vittnar om att det här har varit avgörande pengar för att över 
huvud taget kunna prioritera näringslivs- och företagsutveckling.

När regeringen lämnade budgetpropositionen för 2025 stod det klart att 
regeringen kommer att avsluta satsningen och inte längre betala ut stöden. 

Mina frågor till landsbygdsminister Peter Kullgren är således följande:

 

1.   Vilken konsekvensanalys är gjord med anledning av att stödet nu 
försvinner?

2.   Hur avser ministern och regeringen att stötta mindre och glest 
befolkade kommuner i deras näringslivs- och företagsutveckling?
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………………………………………

Ida Karkiainen (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


